

Title (en)

SONOROUS CARD FOR NUMERICAL CODIFICATION THROUGH TELEPHONE LINE.

Title (de)

SCHALLKARTE ZUR NUMERISCHEN KODIERUNG ÜBER EINE FERNSPRECHLEITUNG.

Title (fr)

CARTE SONORE POUR CODIFICATION NUMERIQUE PAR L'INTERMEDIAIRE D'UNE LIGNE TELEPHONIQUE.

Publication

EP 0079347 A1 19830525 (EN)

Application

EP 82901493 A 19820521

Priority

BR 8103249 A 19810521

Abstract (en)

[origin: WO8204169A1] A sonorous card or sonorous transmitter (1), electronic and connectable to a telephone mouthpiece, having internally and permanently recorded in its memory a code corresponding to the numerical code of its user, a numerical keyboard so that the user fingers his security code and the control number of the desired function, it emits sonorous pulses which are picked up by the telephonic cartridge transmitting them to other terminal where the receiver is connected (2) and decodifying them in digits on a numerical display (2-A) at any distance, being used for telephone calls to be paid by the card's user, request of bank account balance by telephone, shopping by telephone, etc.

Abstract (fr)

Carte sonore ou émetteur sonore (1) électronique et pouvant être connectée à un embout de téléphone, ayant un code enregistré en permanence et intérieurement dans sa mémoire, lequel code correspond au code numérique de son usager, un clavier numérique pour que l'usager entre, à l'aide de ses doigts, le code de sécurité et le numéro de commande de la fonction désirée; des impulsions sonores sont émises et détectées par la cartouche téléphonique les transmettant à un autre poste où le récepteur est connecté (2) et les décodant en chiffres sur un affichage numérique (2-A) à n'importe quelle distance, ce dispositif étant utilisé pour des appels téléphoniques à payer par l'usager servant de la carte, pour des demandes de la position d'un compte bancaire, pour faire des achats par téléphone, etc.

IPC 1-7

H04M 11/00

IPC 8 full level

H04M 11/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 11/066 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8204169 A1 19821125; BR 8103249 A 19821228; EP 0079347 A1 19830525

DOCDB simple family (application)

BR 8200008 W 19820521; BR 8103249 A 19810521; EP 82901493 A 19820521